
 

 

De Elf van Geert 

 
HOCKEY - De hockeymannen van 
Zwart-Wit vieren 92 jaar Heren 1. 
Reden voor de mannen om hun 
favoriete verslaggever Geert 
Krijnen eens te interviewen.  

Breda – 09/05/2023 - Sportredactie 

Geert Krijnen begon zo’n 24 jaar geleden als 
sportverslaggever bij BNdeStem, met als 
voornaamste aandachtsveld tophockey in 
West-Brabant. Geert heeft Zwart-Wit Heren 1 
op de voet gevolgd al die jaren. Voor de 
lustrum commissie is dat een goede reden om 
onze verslaggevers eens langs te laten gaan bij 
Geert in Etten-Leur. Deze gepassioneerde 
hockeyliefhebber en allround verslaggever 
was wel te porren voor een interview en dat 
leverde onderstaande antwoorden op. 

*** 

1)  Wat is je eerste gedachte als je aan Zwart-
Wit Heren 1 denkt? 

Gezelligheid en sportieve prestaties gaan hand 
in hand. 

2) Welk moment is het meest bijzondere 
moment wat je bij Zwart-Wit Heren 1 hebt 
meegemaakt? 

De promotie met de ultieme shoot outs thuis 
tegen Groningen, en de emoties die er toen 
loskwamen bij de spelers, staf, bestuursleden 
en de supporters. Al mocht die golden goal van 
Yannick Warnier er ook zijn, die play-offs 
waren een intens proces van twee weken. De 
coach was trouwens destijds Gaby van Hout.   

3) Welke speler heeft de meeste indruk op je 
gemaakt bij een interview? 

Guus Philippart, die heb ik als jong ventje al 
gefloten in de zaal en die heb ik op alle fronten 
zien groeien. Misschien wel daarom hebben 
we hem maar liefst drie keer in de krant 
gehad. 

Later in het interview geeft Geert aan dat hij 
achteraf ook de broertjes van Rijsewijk graag 
gezamenlijk had geïnterviewd. De handreiking 
van de redacteuren om zoiets nog in gang te 
zetten wordt beantwoord met “Dat heeft nu 
geen nieuwswaarde meer voor de krant”. Het 
blijft dus bij een eeuwige wens.   

4) Wie zou welke posities bezetten in jouw 
ideale elftal Zwart-Wit Heren 1? 

De opstelling is een 4-4-2 systeem waarin het 
middenveld acteert in een ruit. Dit zijn de 
namen waaraan ik moest denken. Robert 
Heslinga verdient deze plek omdat hij bij een 
shoot out serie eens alle ballen heeft 
tegengehouden. Of Joedi zich comfortabel 
voelt achterin weet ik eigenlijk niet, maar hij 
moet er wel in. Naast hem staan Bas en 
Thijmen twee sterke verdedigers. Dirk Pothof 
was gedurende vele jaren een rots in de 
branding van Heren 1, die staat er dus in. Ook 
Guus, Aad en Daan zijn voor mij zekerheden. 
Verder vind ik Laurens Groeneveld een 
complete schaduwspits. Milan van Baal was 
een topper en Laurens van der Leest was al in 
zijn tijd bij Warande ontzettend dwingend en 
een spits die 2-3 verdedigers bezig houdt. Friso 
van Bijnen was een middenvelder annex spits, 
een complete hockeyer, hij staat niet in de 
basis maar zijn hockeytalent is niet te 
onderschatten. Op de reservebank heb ik 
verder wat veel spelers neergezet, maar dat 
moeten ze maar accepteren. De reservebank 
omvat een mooie mix van verdedigers die een 
taak kunnen uitvoeren, creatieve 
middenvelders en scorende aanvallers. 

Redactie: Na zijn toelichting pakt Geert een 
briefje uit zijn tas – de redacteuren hadden de 
vragen tevoren reeds aan Geert gesteld per e-
mail. Zie hieronder voor “de Elf van Geert”. 

 

5) Welke Etten-Leur speler had je het liefste 
niet zien hockeyen bij Zwart-Wit Heren 1?  

Floris Hendrickx, al snap ik zijn ambitie van 
destijds wel.  

De redacteuren dagen Geert uit met Jelrik van 
der Wel. Geert: Jelrik kwam initieel van Mistral 
niet van Etten-Leur. Dus Jelrik had ik ook niet 
als antwoord kunnen geven volgens mij. Wel 
een goede hockeyer die bij Zwart-Wit 
overgangsklasse heeft gespeeld.   

6) Wat is het mooiste doelpunt wat je hebt 
gezien? 

De golden goal van Warnier tegen Rood-Wit, 
ook omdat die vereeuwigd is op Youtube. Ik zie 
mijn eigen filmpjes nog altijd graag. 

Redactie: 

https://www.youtube.com/watch?v=3L3ARuj0
HXM  

7) Wat is het meest knullige tegendoelpunt 
dat je hebt gezien? 

De 2-2 tegen Rood-Wit waardoor die 
verlenging nodig was. 

8) Hoe herinner je de coaches van Zwart-Wit 
Heren 1? 

Dat waren er verschillende van Toon Keizer 
toen in de tweede klasse tot Alfred Cudjoe in 
de eerste klasse en nu Pieter Bos. Ook Maarten 
Drent schiet me te binnen, een clubman die 
met zijn team kampioen werd in Asten. Of Bas 
Dirks die in 2015 kampioen werd met de heren. 
Ze komen nu wel van wat verder weg dat 
begon eigenlijk met Pim Wijzenbeek. De beste 
waren voor mij Jan-Willem van Trijp en Bart 
Neutkens; beide werden kampioen, beide 
bleven een langere periode aan en lieten hun 
elftal groeien en verzorgd hockey spelen. Met 
al deze coaches heb ik prettig gewerkt.  

Ik herinner me ook nog een manager van 
Heren 1, Charlie MacLean, die kreeg het voor 
elkaar dat Heren 1 op zo’n grote legertruck 
werd rondgereden om zo het kampioenschap 
te vieren, een soort alternatieve platte kar. 
Prachtig was dat. 

9) Wat onderscheidt de club Zwart-Wit van de 
andere clubs in Breda? 

De Thé Dansants en de gemoedelijkheid. En 
toen wij bij de play-offs bijvoorbeeld jullie 
huisfotograaf wilden inlenen was dat geen 
enkel probleem. 

10) Wie speelde de meeste wedstrijden voor 
Zwart-Wit Heren 1 volgens jou? 

Ik heb alleen de laatste 24 jaar bewust gezien, 
maar ik denk Dirk Pothof. Aan Stijn den Hartog 
heb ik ook nog gedacht, maar hij heeft toch 
een aantal seizoenen minder gemaakt dan 
Dirk. Dirk Pothof was trouwens een echte 
captain en een goede hockeyer, voorop in de 
strijd en altijd aanwezig.  

11) Wil je verder nog iets kwijt? 

Het meest bizarre is drie jaar geleden het 
overlijden van Bart Hofland geweest. Die ken 
ik nog uit de jeugd van Etten-Leur, waar hij 
soms inviel in mijn toenmalige elftal. Veel te 
jong overleden en heel onwerkelijk, eigenlijk 
nog steeds.  

Redactie: Bart Hofland was jarenlang lid van 
Zwart-Wit en speelde in de jaargangen 2003 
en 2004 in Heren 1. Tevens was Bart trainer bij  
Zwart-Wit Heren 1 en hoofdcoach van Zwart-
Wit Dames 1. 

*** 

Wij danken Geert hartelijk voor zijn 
enthousiaste medewerking aan dit interview.  

Wij hopen hem nog lang te verwelkomen op 
onze club! 

https://www.youtube.com/watch?v=3L3ARuj0HXM
https://www.youtube.com/watch?v=3L3ARuj0HXM

